
Beste commissieleden,  

Fijn dat we hier vanavond mogen spreken. Mijn naam is Kim Wolterink, ik ben hier samen met Elke 
ter Huurne en wij spreken in namens de Belangengemeenschap Buurse; een stichting die zich inzet 
voor het behoud van de leefbaarheid van ons dorp. We zijn geboren en getogen in Buurse, hebben 
beide een jonge gezin en willen onze kinderen graag de mogelijkheid geven om net als ons met veel 
plezier in Buurse te wonen, nu en in de toekomst. Daarom vragen wij graag aandacht voor het 
ontbreken van een verbinding tussen het Integraal Huisvestingsplan Onderwijs en het initiatief Buurse 
Kik Vuuroet.  

Met ons betoog hopen wij u ervan te overtuigen dat de gemeente bij de concrete uitwerking van de 
plannen voor basisschool Buurse actieve verbinding zoekt met Buurse Kik Vuuroet. We vragen u 
nadrukkelijk om een serieuze verkenning van een MFA, een multifunctionele accommodatie, als 
startpunt te nemen voor het verduurzamen van de basisschool, en dit geen vrijblijvendheid te laten 
zijn. 

Dit doen wij vanuit de overtuiging dat het voor de leefbaarheid van ons dorp niet alleen belangrijk is 
om kwalitatief goed onderwijs te bieden aan onze kinderen, maar dat er tevens ingezet dient te 
worden op een duurzaam voorzieningenniveau, ruimte voor ontmoeting en passende woningbouw. 
Een buurt of gemeenschap is bij uitstek de plek om een gezonde en sociale leefomgeving te creëren. 
Als gemeente heeft u hierin een verantwoordelijkheid, waarbij een lange termijn visie en integrale 
aanpak op thema’s als onderwijs, wonen en voorzieningen hand in hand gaan. In onze visie ontbreekt 
dat perspectief – die verbinding -  in het huidige IHP. Het is een gemiste kans om de ontwikkelopgave 
in Buurse alleen vanuit onderwijs te benaderen.  

Het initiatief Buurse Kik Vuuroet sluit aan bij deze integrale aanpak door te werken aan een 
gedragen en realistisch toekomstplan voor het maatschappelijk vastgoed in ons dorp. Wij worden 
hierbij ondersteund door Provincie Overijssel. In de afgelopen 1,5 jaar zijn samen met beheerders en 
gebruikers van dit maatschappelijk vastgoed, met vele inwoners uit Buurse én met de gemeente en 
basisschool Buurse belangrijke stappen gezet. Er zijn vijf mogelijke toekomstscenario’s ontwikkeld en 
ruim 300 Buursenaren hebben hun voorkeur uitgesproken voor het scenario waarbij basisonderwijs, 
sport en gezondheid in één multifunctionele accommodatie bij elkaar worden gebracht. Gebruik 
deze positieve energie vanuit ons dorp op de juiste manier. Het niet onderzoeken van de kansen van 
een MFA betekent feitelijk dat de wens van onze lokale bevolking terzijde wordt geschoven. Door 
Buurse Kik Vuuroet wel te betrekken bij de plannen vanuit het IHP doet u niet alleen recht aan het 
brede draagvlak, maar zeker ook aan uw eigen ambities op het gebied van inwonersparticipatie.  

Uit eerste ruimtelijke onderzoeken blijkt dat het mogelijk is om op de bestaande locatie 
gecombineerde nieuwbouw te realiseren, zonder dat een tussentijdse oplossing nodig is. Ook hoeft 
er geen grond te worden aangekocht en is het niet nodig om de bestemmingsplanwijziging via de 
Provincie te laten verlopen. Dit hoeft de termijn zoals beschreven in het IHP dan ook niet in de weg 
te staan. In de eerste uitwerking is tevens meegenomen dat de basisschool zijn eigen identiteit 
behoudt, maar als onderdeel van een MFA wel gemakkelijk gebruik kan maken van andere 
gemeenschappelijke, veelal kostbare ruimtes, zoals de muziekzaal en sporthal. Daarmee kunnen de 
onderwijsmiddelen sec ingezet worden voor het bieden van kwalitatief hoogstaand onderwijs. Het 
voordeel van een MFA zit hem echter niet alleen in het efficiënter gebruik van ruimten, maar ook in 
verwachte financiële voordelen in investering, exploitatie en onderhoud, in de 
verduurzamingsopgave, het omzetvoordeel, de woningbouwopgave en de leefbaarheid. En zeker 
niet te vergeten in de mogelijkheden voor samenwerking tussen verschillende partijen.  



Wij zijn ons ervan bewust dat de huidige plannen nog verkennend zijn. We toetsen het plan op 
ruimtelijke, organisatorische en financiële haalbaarheid. Zo wordt er o.a. gewerkt aan de 
businesscase, waarbij gekeken wordt naar zowel de benodigde initiële investering als exploitatie en 
onderhoudskosten op lange termijn. We willen de middelen die met het IHP beschikbaar komen 
combineren met andere financieringsstromen, zoals subsidies, krediet van bank of private partijen, 
inkomsten uit  herontwikkelingsmogelijkheden en zelfwerkzaamheid vanuit Buurse. De eerste 
stappen zijn hierin al gezet; geef ons het vertrouwen en gun ons de tijd om dit samen met betrokken 
partijen voort te zetten.  

 
Wij hebben zelf veel expertise in huis en laten ons tevens adviseren. Mocht de gemeente of Stichting 
Keender een ander adviesbureau willen betrekken, zoals M3V, die de gemeente ook heeft 
ondersteund bij het opstellen van het IHP, dan staan wij hier zeker voor open. Het enige doel dat wij 
hebben is het borgen van de leefbaarheid van ons dorp. De belangrijkste stap hiervoor is dat er 
gezamenlijk, door gemeente Haaksbergen, Stichting Keender én Buurse Kik Vuuroet, gewerkt wordt 
aan een gedragen en toekomstbestendig plan, aansluitend bij de onderwijsvisie van de school én bij 
de wensen en behoeften van overige partijen. Laat eerdere negatieve ervaringen in bijvoorbeeld 
Rietmolen geen reden zijn om nieuwe samenwerkingen uit de weg te gaan. Er zijn legio goede 
voorbeelden in andere kernen dat dit werkt en van meerwaarde is. Wij zijn ervan overtuigd dat we 
samen sterker staan. We willen u bedanken voor uw tijd en aandacht en sluiten graag af met een 
vraag: Gaat u een eenzijdig schoolgebouw realiseren of gaan we echt gezamenlijk bouwen aan die 
mooie plek waar jong en oud in Buurse samenkomt? Wij gaan voor optie 2 en dragen daar graag ons 
steentje aan bij.  


